
Zápis z online Zoom schůze Pražské divize D01 dne 15.4.2021 v 10:00 hod 

Zasedání předcházelo korespondenční hlasování o možnosti přítomnosti hostů-pozorovatelů viz 

příloha 1. 

Přítomni:  představenstvo divize - P. Bartuněk, M. Brožovský, M. Dvořák, M. Gebert, J. Pixa, J. Ševčík,  

I. Šimáček 

 DK divize - J. Hes, V. Šimáčková, J. Činčura 

 hosté: J. Černý, L. Šeráková, M. Šísl, J. Vavruška 

Program schůze D01: 

1. Schválení programu 
2. Stav pokladny je přibližně 291.000,- Kč. Čerpání od léta 2020 skoro žádné – nebyly 

žádné soutěže ani akce. Navrhuji podporu restartu klubů formou, jako jsme již 
jednou aplikovali, tj. přerozdělením určené částky jednotlivým klubům D01 dle 
odsouhlasených pravidel. Pokud máte další návrh, připravte si je na zítra. 

3. Příprava a otevření studia 1. třídy na FTVS UK Praha. Zvolení garanta za Prahu, 
základní lektorský sbor navrhuji stejný jako v minulosti.  

4. Informace od ČOV – Tereza Doušová – účast klubů na Olympijském festivalu 
Praha (viz bod 2 původního emailu) – nutno se vyjádřit závazně zítra 

5. Analýza a informace o průběhu komunikace ohledně profesionalizace sportovců – 
Martin Dvořák 

6. Profesionalizace párů a jednotlivců v jednotlivých klubech – pozitivní i negativní 
reakce a zkušenosti 

7. Názor a připomínky k Českomoravskému poháru (účast semi-proresionálních 
párů, podpora D01 ano/ne… v případě Ano najde se organizátor?) 

8. Další: 

• Upozornění na blížící se vyúčtování dotace z magistrátu za období 1.7.2020-
31.6.2021 

• Výzva - Letní kempy 2021 od MŠMT 
• Vývoj situace a přístupu vedení ČSTS: Rozhodčí rada, audit ČSTS a CDSS – 

trestní oznámení? -  Pr - Martin Dvořák 
• Vytvoření kategorie profesionál 
• Úprava nominačního řádu pro rok 2021  na MČR a MS a ME, a v 

nadcházejících letech, kdy nebude možné např. vice jak půl roku před 
nominací jezdit na soutěže 

Průběh schůze: 

Zahájení schůze v 10:05 přítomni všichni členové představenstva. 

1. Žádost o dodatečné přidání bodu viz Příloha 2 do Programu schůze jako bod 4 a 

následné hlasování o programu schůze 

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

hlasování ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO 



2. Seznámení představenstva, DR a hostů se stavem pokladny k 14.4.2021 a čerpání za 

posledních 6 měsíců. Konečné návrhy na čerpání pokladny a) podpora restartu klubů, 

b) pořízení parketu-plovoucí podlahy. V bodu a) budou použity k výpočtu stejná 

pravidla-vzorec jako u předešlého přerozdělování (základ pro každého kolektivního 

člena 2500 a následné přerozdělení celkové částky podle počtu členů na klub, 

maximální částka však jen 25000 Kč na klub) a to z poloviny částky pokladny cca 

145000 Kč. 

a. Hlasování o podpoře restartu klubů 

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

hlasování ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO 

 Dodatečně k tomuto bodu podán návrh o zrušení pravidla maxima na klub 25000 Kč 

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

hlasování ANO ANO ANO ANO ANO ANO Zdržel ANO 

 Celková tabulka na přerozdělení prostředků viz Příloha 3 – podpora restartu klubů. 

b. Návrh na zakoupení parketu po diskuzi odložen na další zasedání D01 

3. Příprava a otevření studia 1. třídy na FTVS UK Praha. Zvolení garanta za Prahu, návrh 
základního lektorský sboru stejný jako v minulosti ve složení M. Brožovský STT, 
M. Dvořáková Juniorský program a LAT a P. Bartuněk LAT s možností doplnění lektorů 
(M. Dvořák a dále dle potřeby). Za garanta studia navržen M. Brožovský. Rozděleno 
na dvě hlasování. 

Garant: 

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

hlasování ANO Zdržel ANO ANO ANO ANO ANO ANO 

 Lektorský sbor: 

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

hlasování ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO 

4. Návrh na podnět Dozorčí radě ČSTS viz Příloha 3 - zasláním pověřen Petr Bartuněk 

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

hlasování ANO ANO Zdržel NE ANO ANO ANO ANO 

5. Informace od ČOV – Tereza Doušová – účast klubů na Olympijském festivalu Praha 
(viz bod 2 původního emailu a pozvánky na schůzi divize Praha – Příloha 4). Byl 
navržen jen částečný termín 30.7.-1.8. ve kterém by byl proplacen příspěvek osobě, 
která by na této akci podávala informace o tanečním sportu a rozdával letáky 
s informacemi o kolektivních členech divize Praha částkou 3000 Kč. 

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

hlasování ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO 



6. K bodům 5., 6., 7.  a 8. proběhla diskuze bez hlasování. K organizování soutěže 
Českomoravskému poháru se nikdo nepřihlásil 

 

 

Zapsal 18.4.: Petr Bartuněk 

Ověříl: Jiří Ševčík 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha 1 

Korespondenční hlasování: O umožnění přítomností zástupců klubů (kolektivních členů ČSTS 
divize Praha) na online zasedání divize Praha dne 15.4.2021, kdy se případně budou účastnit 
jako hosté – posluchači s pasivní účastí. 

Předběžně se k možnosti účasti jako host vyjádřila Iva Langerová (Jindřich Činčura) za Top 
Dance Prague Team, Lenka Šeráková - KAT Zbraslav, Jakub Vavruška - TK Vavruška a Jiří 
Černý – TŠ Standardklub Praha.  

Prosím o hlasování členů představenstva Divize Praha korespondenční formou o hostech 
v roli posluchačů – pozorovatelů nejpozději do 13.4.: 

1. Souhlasím s korespondenčním hlasováním 
2. Souhlasím s účastí hostů – vedoucích kolektivních členů D01 na schůzi představenstva 

15.4.2021 v roli posluchačů – pozorovatelů 

S pozdravem, 

Petr Bartuněk, 

Předseda Divize Praha 

 

Výsledek Hlasování po uzavření 13.4.2021:  

  P. Bartuněk M. Brožovský M. Dvořák M. Gebert J. Pixa J. Ševčík I. Šimáček výsledek 

1. ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO 

2. ANO ANO ANO ANO NE ANO ANO ANO 

 



Příloha 2 

Věc:  podnět Dozorčí radě ČSTS 

 

Předsednictvo Pražské divize ČSTS se usnáší, že podá podnět Dozorčí radě ČSTS, aby 

posoudila, zda Výkonná rada ČSTS koná s péčí řádného hospodáře, když dosud nevykonala 

aktivitu zakončenou trestně právními důsledky pro osoby, které způsobily nebo jsou 

odpovědné za špatnou hospodářskou situaci a účetní a finanční ztrátu ČSTS a CDSS v letech 

2016-2019, případně na těchto osobách nevymohla finanční náhradu dohodou. 

Předsednictvo Pražské divize se dále usnáší, že pokud Dozorčí rada ve výsledku svého šetření 

zkonstatuje, že Výkonná rada nekonala s péčí řádného hospodáře ve výše uvedené věci, 

členové předsednictva Pražské divize užijí bez odkladu takový právní postup, který zajistí, že 

případný hospodářský delikt, vykonaný na ČSTS nebo CDSS, nebude promlčen. 

Pokud předsednictvo Pražské divize zjistí, že Výkonná rada do 15.6.2021 získá či získala 

dohodou od viníků příp. odpovědných osob podle prvního odstavce tohoto usnesení alespoň 

částku ve výši 60% souhrnné účetní ztráty ČSTS a CDSS za roky 2016 - 2019, nebude 

postupovat podle předchozího odstavce. 



Příloha 3 – podpora restartu klubů 

 

Tabulka pro čerpán prostředků z pokladny D01 pro podporu restartu klubů po Covid-19 

 

Stav počtu členů k 14.4.2021 členů   podpora 

TK ASTRA PRAHA 64        13 619,00 Kč  

STK PRAHA 34           8 407,00 Kč  

TK SPARTA PRAHA 158        29 950,00 Kč  

KAT ZBRASLAV 39           9 276,00 Kč  

TK MAESTRO 72        15 009,00 Kč  

Kst SILUETA PRAHA 31           7 886,00 Kč  

Taneční škola Standardklub Praha 14           4 932,00 Kč  

Taneční škola Hes, o.s. 40           9 449,00 Kč  

TK DanceExpert 2           2 847,00 Kč  

Taneční klub Vavruška 33           8 233,00 Kč  

TK DanceTime 19           5 801,00 Kč  

BOHEMIA DANCE CLUB 14           4 932,00 Kč  

Top Dance Prague Team 23           6 496,00 Kč  

MZ Dance Team 79        16 225,00 Kč  

KST Silueta Praha, z.s. 0           2 500,00 Kč  

Součet: 622      145 562,00 Kč  

 



Příloha 4 

Pozvánka na schůzi divize Praha – kopie emailu 

 

From: Petr Bartuněk <pbartunek@seznam.cz> 

 

3. 4. 2021 v 20:18, Petr Bartuněk <pbartunek@seznam.cz>: 

 

Dobrý den všem, 

V návaznosti na dění, a poměrně nepřehlednou situaci poslední doby, provázenou řadou 

dotazů a názorů se domnívám, že je vhodné svolat schůzku Pražské divize, 

a připravit globálnější náhled, a případné stanovisko. 

Navrhuji 2 termíny, s časovým odstupem prostřednictvím ZOOMu, aby si každý mohl 

přizpůsobit čas: 

Čtvrtek 8.4. 10:00 hod   vyhovuje/nevyhovuje 

Úterý 13.4. po 20:00 hod   vyhovuje/nevyhovuje 

Čtvrtek 15.4. 10:00 hod   vyhovuje/nevyhovuje 

Prosím o vaše reakce na časové možnosti obratem, nejpozději do úterka 6.4., abychom 

mohli termín definitivně stanovit. 

Témata: 

Aktuální situace (viz také níže bod 1) 

1.      analýza průběhu komunikace ohledně profesionalizace sportovců (viz příloha) 

2.      zkušenosti jednotlivých klubů – pozitivní i negativní reakce (prosím předem o sdílení, 

abychom to případně mohli zkompletovat, a připravit společné stanovisko) 

3.      názor a připomínky k Českomoravskému poháru (účast semi-proresionálních párů, 

podpora D01 ano/ne…) 

4.      vývoj situace a přístupu vedení ČSTS: Pr - Martin Dvořák a VK 

a další body pokud máte nějaký návrh. 

 

Olympijské festivaly (viz dále bod 2): 

1.      Bude se podílet ČSTS? Praha – Brno? (Ostrava není) Termín: 23.7.2021 do 8.8.2021. 

2.      bude se divize Praha podílet? Ve kterých dnech? 

Přikládám informace od ČOV o olympijském festivalu v Praze. 

mailto:pbartunek@seznam.cz
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Dle zkušeností z léta 2020 na Výstavišti moc velký zájem ze strany klubů nebyl, navrhuji 

účast, ale cílené zkrácení našich aktivit, pokud se neshodneme jinak, a pokud pro nás ještě 

bude prostor. Zkusím zjistit více, ale zároveň pro odpověď potřebuji od vás reakce ohledně 

zájmu. ČOV již žádalo reakci – pod vlivem předcházející situace jsme na toto 

téma však nereagovali – pokusím se vysvětlit a termín pozdržet. 

Máme stále vytvořené letáky Pražské divize, které můžeme použít, bylo by škoda materiálů 

nevyužít. 

Doplnění programu – další: dle vašich podnětů 

Bod 1: Jako potřebný bod vnímám rozbor aktuální situace, osvětlení přístupu vedení ČSTS 

k profesionalizaci našich sportovců v návaznosti na jednání s ČUS, NSA a ombudsmanem 

ČOV. 

Věřím, že si prezident ČSTS Martin Dvořák, na zasedání PD, zároveň jakožto její člen, najde 

prostor pro kolegiální sdílení informací na toto téma, a nadhled nad vývojem do budoucna. 

Věřím, že do doby schůzky se téma profesionalismu určitým způsobem ještě vykrystalizuje. 

Dovoluji si vyjádřit, že podle názorů, které se u mě kumulují, je řada vedoucích klubů v divizi 

Praha je poměrně znepokojena s vývojem situace a předkládaných přístupů ze strany 

ČSTS. Domnívám se, že pro dobré vztahy v rámci ČSTS jako celku nelze pomíjet názory těch, 

kteří v této složité době mají třeba jiné zkušenosti, nebo se obávají příliš radikálních kroků 

nebo s nimi nesouhlasí. 

Všichni toužíme po tom, abychom se vrátili na taneční parket. Všichni jistě oceníme aktivní 

kroky vedení ČSTS, pokud budou dobře komunikovány, a nebudou v rozporu s nastavenými 

pravidly, budeme jim rozumět, a nebudou se měnit podle situace, tak jak to vidíme i u naší 

vlády.  

Pokud nebudeme táhnout za jeden provaz, pak se nám dost možná ČSTS rozštěpí na 

velké, silné a mocné, a na menší, kteří mají jiný názor. 

Diskuse po sociálních sítích dle mého názoru neprospívají zdravému vývoji ani globálnějšímu 

restartu tanečního sportu, cíleně jsem se osobně (až na výjimku ohledně přecházení párů do 

klubů, kde se smí trénovat) do těchto diskusí nezapojoval. Není to rozhodně o tom, že by mě 

to nezajímalo, nebo se nás netýkalo. 

Bod 2: Informace od ČOV – Tereza Doušová: „Sport byl v posledním roce na okraji veřejného 

zájmu a rozvoj dětí musel ustoupit před ochranou zranitelných skupin. Návrat dětí ke sportu 

a do sportovních klubů je pro nás absolutní prioritou a přejeme si, abychom tomu naším 

projektem pomohli. Olympijské festivaly proběhnou v Praze a Brně v termínu od 23.7.2021 

do 8.8.2021. 

Vzhledem k vývoji pandemické situace, chceme připravit především bezpečný Festival. V tuto 

chvíli pracujeme na scénářích, které modelují provoz při jednotlivých stupních 

protiepidemického systému. Bezpečnost návštěvníků stavíme před naplněním maximální 

možné kapacity Festivalu. Rezervační systém zajistí plynulý pohyb návštěvníků a dětí 

z příměstských táborů na jednotlivých sportovištích.“ 



Rád bych vám touto cestou popřál příjemný zbytek velikonočních svátků. 

 

Hezký den a předem děkuji za vaše reakce. 

 

Petr Bartuněk, 

Předseda Divize Praha 

 

 


